
      Každodenní e-mailová dávka vtipu a moudrosti.

Proč Klausovi vadí Nečas?

Včerejší prohlášení Václava Klause v týdeníku Euro na adresu Petra Nečase, komen-
tující jeho neschopnost dodat ODS nový impuls poté, co převzal její řízení od Mirka 

Topolánka, lze paradoxně považovat za důkaz, že s Nečasem skutečně přichází změna. 
Topolánkův odchod byl nepochybně Klausovým vítězstvím, neboť mu otevřel cestu k 

znovuzískání kontroly nad stranou; od té doby se ovšem zdaleka už ne vše vyvíjí podle 
jeho představ. Dva z jeho favoritů, Pavel Bém a Tomáš Chalupa, zaznamenali v posled-
ní době pokles vlivu; naproti tomu Nečas postupně získává půdu pod nohama, mimo 

jiné také díky tomu, že nejvážnější volební konkurenti ODS (ČSSD, TOP 09, VV) své 
nejtěžší kalibry pro kampaň poněkud předčasně vyplýtvali. Ve svém včerejším projevu 
před Radou pro českou konkurenceschopnost Nečas prokázal, že dokáže obecenstvo 

zaujmout díky pečlivé přípravě, zdvořilosti a konzistentnosti s programem strany. ODS 
potřebuje více lidí jako Nečas. Včera se mu podařilo (alespoň na okamžik) odvrátit 

pozornost publika od toho, oč se ODS pokouší na pražské radnici.
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